

μηχανικών αντικειμένων από τη νανοκλίμακα ως τη μακροκλίμακα», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 31-12-2010.

«Στο βιβλίο τους “Φθόνος και μνησικακία” (με υπότιτλο “Τα πάθη της ψυχής και η κλειστή κοινωνία”, εκδ. Πόλις, 2006) δύο επιστήμονες της Πολιτικής Κοινωνιολογίας και Ψυχολογίας, ο Ν. Δ. και ο Θ. Λ., διερευνούν το φαινόμενο μέσα από δοκιμασμένες θεωρίες και συμπεριφορές, συνδέοντας, σε μεθοδολογικό επίπεδο, τη μικροκλίμακα (άτομο) με τη μακροκλίμακα (κοινωνία)», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 1-8-2010.

«Το μεγαλύτερο πρόβλημα των επιστημόνων είναι το λεγόμενο “πέραςμα στη μακροκλίμακα” -το να κατορθώσουν δηλαδή να διατηρήσουν τις ιδιότητες των νανοσωματιδίων στα μεγαλύτερα μεγέθη ώστε να μπορέσουν να τα χρησιμοποιήσουν για την κατασκευή στερεών υλικών με ξεχωριστές ιδιότητες και εφαρμογές», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 6-4-2008.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: μακροκλίμακα 468, μακροκλίμακες 13 / μακρο-κλίμακα 151]

μεγαλοστέλεχος

«Το πρώην μεγαλοστέλεχος της Siemens δεν αποκάλυψε τους αποδέκτες του “μαύρου χρήματος”», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 27-10-2010.

«Αποδοκιμασίες για μεγαλοστέλεχος της Lehman Brothers», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 2-1-2010.

«Από μεγαλοστέλεχος κατήγορος της ΝΔ» (τίτλος), *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 11-4-2009.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: μεγαλοστέλεχος 706, μεγαλοστελέχη 992 / και με ενωτικό]

μεγασεισμός

«Το κόστος για την αποκατάσταση του τριπλού χτυπήματος που υπέστη η Ιαπωνία (ο μεγασεισμός των 8,9 Ρίχτερ, το φονικό τσουνάμι και το πυρηνικό ατύχημα στη Φουκουσίμα) θα ανέλθει σε τουλάχιστον 215 δισεκατομμύρια ευρώ, σύμφωνα με τις τελευταίες εκτιμήσεις της κυβέρνησης του Τόκυο», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 23-3-2011.

«Αφιέρωμα στον μεγασεισμό της Ιαπωνίας - τι λένε τώρα οι επιστήμονες», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 11-3-2011.

«Ερευνητές εξομοιώνουν μεγασεισμό και τις επιπτώσεις του» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 23-5-2008.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: μεγασεισμός 115, μεγασεισμό 252, μεγασεισμοί 232, μεγασεισμούς 33 / και με ενωτικό]